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Protokół z LXXI (71) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 19 marca 2024 roku 

 

godz. 1302-1438 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1. Adam Bruś  

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk 

7. Marek Kuskowski 

8. Leszek Retel  

9. Grażyna Barbara Senda  

10. Karol Szablak 

11. Marzanna Marianna Wardziejewska  

12. Piotr Wasilewski 

13. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda otworzyła LXXI (71) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji 

Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

stwierdził quorum (11 radnych obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji /lista obecności w załączeni- zał. nr 1 do protokołu/. 

 

Ad. 2 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda otworzyła posiedzenie z proponowanym porządkiem obrad /porządek obrad w załączeniu- 

zał. nr 2 do protokołu/ 
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Uwag do porządku nie zgłoszono.   

 

Wiceprzewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad. 3 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda poinformowała iż protokół z LXX (70) posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu, 

Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki 

Społecznej był wyłożony do wglądu oraz przesłany drogą elektroniczną. 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy Członkowie Komisji mają uzupełnienia bądź 

sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie.   

 

Komisja przyjęła 9 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych protokół z LXX (70),  

posiedzeniach Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej.  

 

Ad. 4 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi. Pani Ilona Sierzputowska 

przedstawiła sprawozdanie Dyrektora Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami”  

w Gołdapi za okres 01.07.2023-31.12.2023 r. z realizacji zadania publicznego „Prowadzenia 

całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym” /sprawozdanie  w załączniku – zał. nr 3 do protokołu/. 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputowska powiedziała,  

że realizując zapisy umowy o powierzenie realizacji zadania pod nazwą: „Prowadzenie dwóch 

całodobowych placówek edukacyjno-wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących 

zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.07.2023 do 31.12.2023  

nie przeprowadzono remontów i modernizacji w obiektach położonych w Gołdapi przy  

ul. Wojska Polskiego 16. Dokonano jedynie drobnych napraw i bieżących konserwacji  

na łączną kwotę 3 027,13 zł co zostało ujęte w sprawozdaniu z wykonania zadania 

publicznego za okres od 01.07.2023 do 31.12.2023 w części II. Sprawozdanie z wykonania 

wydatków. 
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Wiceprzewodnicząca Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Członek Komisji Pan Leszek Retel zapytał jak placówka daje sobie rade finansowo,  

czy dotacje otrzymywane chociażby z powiatu są wystarczające czy wystąpią jakieś problemy 

finansowe. 

 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „Tacy Sami” w Gołdapi. Pani Ilona Sierzputkowska 

odpowiedziała, że podjęte zostały rozmowy z Panią Starostą, rachunki są dość wysokie  

ale placówka stara się sobie radzić. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że faktycznie spotkanie miało miejsce  

i są szukane rozwiązania tego problemu. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała,  

że odwiedziła placówkę i w bardzo krótkim czasie jej funkcjonowanie zmieniły się na plus. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska powiedziała, że Radny Pan Leszek Retel bardzo chwalił 

sprawowanie placówki i po wysłuchaniu sprawozdania Pani Dyrektor można powiedzieć,  

że w przeciągu 5 miesięcy zostało zrobione naprawdę dużo działań oraz pozyskano sporo 

środków. Członek Komisji Pani Anna Falińska powiedziała, że zmiana prowadzących 

placówki była dobrym posunięciem.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja przyjęła 11 głosami za, przy 2 osobach nieobecnych sprawozdanie Dyrektora 

Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi za okres 01.07.2023-31.12.2023 r.  

z realizacji zadania publicznego „Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – 

wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”. 

 

Ad. 5 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2023 rok 

w porównaniu do roku 2022 /sprawozdanie w załączniku – zał. nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

szczegółowo przedstawiła sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej. 

 



4 

  

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska powiedziała, że jej zdaniem Pani Dyrektor  

zbyt personalnie podchodzi do negatywnych komentarzy. Członek Komisji Pani Anna 

Falińska powiedziała, że niestety ale społeczeństwo jest wymagające ale jeśli chodzi o opinie  

w internecie to jej zdaniem  nie ma powodu do przejmowania się, często anonimowymi 

komentarzami. Członek Komisji Pani Anna Falińska podziękowała o interwencję i załatanie 

ubytków na drodze Mażucie. 

 

Członek Komisji Pan Leszek Retel powiedział, że zgadza się, że te negatywne odniesienie 

było raczej do Radnych a nie wobec samej Pani Dyrektor.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że ubytki oraz usterki mają prawo wystąpić na realizowanych inwestycjach  

ale są one zawsze naprawiane w ramach gwarancji. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że nie przejmuje się negatywnymi 

komentarzami, ponieważ wie ile kosztuje ją praca w Zarządzie Dróg Powiatowych. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała,  

że negatywne komentarze wpływają też na pracowników. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że wielokrotnie 

leciały wyzwiska ale zawsze starają się w kulturalny sposób załagodzić sytuację. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała,  

że do każdego problemu i każdej drogi jest indywidualne podejście.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że na początku kadencji przyszła do niej 

delegacja mieszkańców z prośbą o remont drogi Grabowo-Pogorzel. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska dodała, że przez przypadek spotkała jednego mieszkańca, który był  

w tej delegacji. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że mieszkaniec  

nie był zadowolony, że tylko odcinek Kowalki- Rudzie został na chwilę obecną zrobiony  

a nie cała droga. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że poinformowała go,  

że w tym roku zostanie zrobiony cały odcinek. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska 

powiedziała, że na pocieszenie może poinformować, że spotkała osobę, która podziękowała 

za wykonanie ulicy Jeziorowej.  
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, 

że Zarząd Dróg jest krytykowany nawet za pozytywne informację tak jak w przypadku 

tymczasowej zmiany organizacji ruchu na ulicy Bagiennej. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że na portalach 

społecznościowych były komentarze typu, że Zarząd Dróg nikogo nie pyta, nie informuje, 

robi ulicę jednokierunkową itp. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska dodała, że informację należy czytać ze zrozumieniem, ponieważ była 

to zmiana tymczasowa. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że po rozpoczęciu remontów ulic w mieście takiej 

tymczasowej zmiany organizacji będzie jeszcze więcej więc warto się na to przygotować. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że ciężko będzie się poruszać po mieście lecz wystarczy zwracać  

uwagę na znaki. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Dzienis powiedział, że piasek, którymi są posypywane ulice 

zimą często trafia albo do wód deszczowych albo do studni kanalizacyjnych co zwiększa 

koszty utrzymania tego. Członek Komisji Pan Jarosław Dzienis powiedział, że może warto 

sięgnąć po droższe ale lepsze rozwiązanie czyli posypywanie solą. Członek Komisji  

Pan Jarosław Dzienis zapytał kto wygrał przetarg na wykonanie ulic w mieście. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

odpowiedziała, że będą to te same firmy co wcześniej czyli STRABAG i PDM. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska podziękowała Pani Dyrektor za wkład w pracę  

i za dyspozycyjność. 

 

Członek Komisji Pani Grażyna Senda powiedziała, że myślała, że ulica Jeziorowa spotka się  

z pozytywnym odbiorem niestety wcale tak nie było, ponieważ mieszkańcy mają problem  

z tym, że nie mogą parkować przy posesji. Członek Komisji Pani Grażyna Senda powiedziała, 

że Pani Dyrektor jest osobą konkretną, merytoryczną oraz reaguje na każde problemy  

i jest zdziwiona, że są osoby, które negatywnie to oceniają.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 
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Komisja przyjęła 10 głosami za, przy 3 osobach nieobecnych sprawozdanie  

z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2023 rok w porównaniu  

do roku 2022. 

 

Ad. 6 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi Pani Agnieszka Iwanowska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 

2023 /sprawozdanie  w załączniku – zał. nr 5 do protokołu/. 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka Iwanowska poinformowała,  

że warsztat powstał w roku 2000 i jest on położony na ulicy Przytorowej 5. Obecnie 

zatrudnionych jest 15 osób. Na umowę zlecenie w wymiarze 70 godzin miesięcznie 

zatrudniona była jedna osoba (z pełnymi prawami emerytalnymi), która dba o porządek części 

wspólnych Warsztatu (łazienki, ciągi komunikacyjne, jadalnia, stołówka, hol). Obsługę 

księgową w formie zlecenia usługi zapewnia firma zewnętrzna. Księgowa swoją pracę 

wykonuje w budynku Warsztatu cztery razy w tygodniu w godzinach popołudniowych  

oraz raz w tygodniu w godzinach przedpołudniowych. Warsztat funkcjonuje codziennie  

w godzinach 7.15 - 15.15. Część uczestników, która samodzielnie przemieszcza się po terenie 

miasta, również samodzielnie dociera na zajęcia. Jest jednak część uczestników, którzy z racji 

swojej niepełnosprawności, licznych schorzeń, wieku lub zagubienia W topografii miasta  

jest dowożona busami. Dowożeni są również uczestnicy z kierunków Banie Mazurskie, 

Dubeninki, Żelazki i Pogorzel. W celu usprawnienia transportu dwóm uczestnikom  

z miejscowości położonej w bok od głównych tras przejazdowych busa kupowane są bilety 

miesięczne na autobusy komunikacji publicznej (tzw. autokary szkolne). W ciągu każdego 

dnia busy pokonują trasę około 400 km. Od stycznia 2022 r. na portalu społecznościowym 

Facebook utworzony został profil Warsztatu. Zamieszczane są tam wszystkie informacje 

związane z jego  działalnością. Obecnie profil obserwuje 630 osób, z czego ponad 78%  

tych osób to kobiety najczęściej w wieku 34-44 lata. Promocja naszej placówki na portalu 

służy również w oswajaniu społeczności lokalnej z niepełnosprawnością (w tym 

niepełnosprawnością intelektualną i chorobami psychicznymi) w celu uzyskania pełniejszej 

akceptacji i tolerancji na różnego rodzaju problemy i zachowania uczestników. Od kilku  

lat Warsztat uczestniczy w prospołecznym przedsięwzięciu Spiżarnia Caritas. W naszym 

przypadku część produktów jest wykorzystywana do terapii zajęciowej w pracowni życia 

codziennego. Dzięki temu, praktycznie codziennie, wszyscy nasi uczestnicy otrzymują 

pełnowartościowy gorący posiłek. Od kiedy wprowadzono taką zasadę dystrybucji żywności, 

uczestnicy uzupełnili deficyty wagowe, mniej chorują, mają bardziej wyrównany poziom 
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cukru we krwi, a dodatkowo nabywają umiejętności samodzielnego przygotowania posiłku. 

Na zajęcia do Warsztatu uczęszcza 50 uczestników: - 24 kobiety, - 26 mężczyzn. Wśród 

kobiet 14 uczestniczek posiada znaczny stopień niepełnosprawności (pozostałe kobiety mają 

umiarkowany stopień niepełnosprawności) zaś wśród mężczyzn - 13 stopień znaczny, 

pozostali umiarkowany stopień. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.  

 

Członek Komisji Pan Leszek Retel  powiedział, że taki zakład jest potrzebny i jest dużą 

pomocą dla tych ludzi i dzięki temu mogą się rozwijać oraz spotykać się z innymi ludźmi.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda powiedziała, że na zajęcia uczęszcza 

osoba, którą zna i nie sądziła, że ma takie zdolności w wyszywaniu. Wiceprzewodnicząca 

Komisji Pani Grażyna Senda powiedziała, że te osoby posiadają takie umiejętności, które 

dzięki tej placówce mogą rozwijać.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami przy 2 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie z działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 2023. 

 

Ad. 7a 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Gołdapi /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

poinformowała, że zgodnie z 9 ust. 2 umowy nr ZD.032.1.2023 z dnia 23 czerwca 2023 r.  

o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: ,,Prowadzenie dwóch całodobowych 

placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania  

o charakterze interwencyjnym" Stowarzyszenie na rzecz pomocy dziecku i jego rodzinie 

,,TACY SAMI" w Gołdapi zobowiązane jest do sporządzenia i dostarczenia do 31 stycznia 

każdego roku sprawozdania częściowego z wykonania zadania w celu jego zaakceptowania. 

Sprawozdanie za powyższy okres zostało złożone w terminie ustalonym umową. Planowane 

zadania zostały zrealizowane. Z przedstawionych informacji wynika, iż zakładane cele, 
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zostały osiągnięte a szczegółowe zadania wskazane w ofercie realizowane były poprzez zakup 

wyżywienia, odzieży, bielizny, środków higieny osobistej, leków, podręczników, pomocy 

dydaktycznych. Środki z dotacji pokrywały koszty funkcjonowania placówki, obejmujące 

media, wynagrodzenia pracowników oraz doposażenie i niezbędne remonty. Duży nacisk 

położono na pracę wychowawczą oraz pracę terapeutyczną z dziećmi. Wychowankowie 

zaangażowali się w zajęcia pozalekcyjne. Stowarzyszenie pozyskało wielu sponsorów  

i darczyńców, dzięki czemu zorganizowano więcej niż w latach ubiegłych wyjazdów  

i wypoczynków. Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena 

Mackiewicz pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie i zaproponowała  

jego akceptację.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 10 głosami przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi 

 

Ad. 7b 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 7  

do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że Powiatowy Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 przyjęty Uchwałą  

Nr XXXI/154/2020  Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 23 grudnia 2020 roku  jest nadal 

aktualny, jednakże ustawa z dnia 9 marca 2023 roku o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu 

przemocy w rodzinie oraz niektórych innych ustaw  określa nazwę programu jako 

„Powiatowy Program Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej” Zmiana nazwy programu jest zgodna z przepisami prawa i umożliwi 

ubieganie się o środki zewnętrzne z Programu osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu 

Terytorialnego w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania Przemocy Domowej”. 
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Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 10 głosami przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  

na lata 2021-2025. 

 

Ad. 7c 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Oleckiemu  

na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu turystycznego Krainy EGO, 

Ełk- Gołdap- Olecko /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że Powiat Olecki, jako prowadzący 

portal turystyczny Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko otrzyma dotację celową na utrzymanie 

i prowadzenie w/w portalu. Portal jest rezultatem wspólnych projektów, takich  

jak: „Wirtualny przewodnik po krainie EGO” i „egoturystyka.pl – produkt turystyczny Krainy 

EGO” realizowanych przez Ełk, Gołdap, Olecko. Wysokość dotacji na rok 2024 wynosi 

4 775,63 zł. Środki finansowe zostały zabezpieczone Uchwałą nr LXXIV/347/2023 z dnia  

21 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2024. Zgodnie z ustawą 

o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r. z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego może być udzielona pomoc finansowa innym jednostkom samorządu 

terytorialnego dotacji celowej poprzez podjęcie odrębnej uchwały przez organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 
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Komisja 11 głosami przy 2 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Oleckiemu na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu 

turystycznego Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko. 

 

Ad. 7d 

Zastępca Głównego Księgowego Pani Beata Chełska przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata  

2024–2039 /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Zastępca Głównego Księgowego Pani Beata Chełska poinformowała, że zgodnie z art. 229 

ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte wieloletniej prognozie finansowej  

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego. W wieloletniej prognozie finansowej oraz w wykazie 

przedsięwzięć urealniono poszczególne wartości zgodnie z uchwałą w sprawie zmian budżetu 

w 2024 r. Zaktualizowano dane uzupełniające. W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć  

do WPF” zaktualizowano poszczególne wartości limitów w poszczególnych latach:  

1. Wprowadza się projekt pn.: „Z bocianem przez EGO! - utworzenie subregionalnego szlaku 

rowerowego w granicach dróg Powiatu Gołdapskiego" Łączne nakłady finansowe  

3 516 727,00 zł - w tym: Limit 2024 r. 87 918,00 zł,  Limit 2025 r. 87 918,00 zł, Limit 2026 r. 

900 000,00 zł, Limit 2027  r. 2 440891,00 zł, Limit zobowiązań 3 516 727,00 zł. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że zadanie zakłada budowę szlaku rowerowego 

na długości około 15 km , w tym częściowo po  istniejących ciągach rowerowych, budowę 

nowego ciągu rowerowego, oznakowanie istniejącej trasy rowerowej. Ponadto przewidziane 

jest powstanie miejsca odpoczynku rowerzystów w m. Wilkasy, na dz.nr 77, obręb Zatyki. 

Inwestycja realizowana będzie w ramach programu regionalnego na lata 2021-2027 Fundusze 

Europejskie dla Warmii i Mazur przedsięwzięć priorytetowych dla rozwoju województwa 

warmińsko-mazurskiego. Całkowity szacunkowy koszt  inwestycji wynosi 3 516 727,00 zł. 

Dofinansowanie projektu stanowi 90% całkowitej wartości projektu 3 165 054,00 zł, wkład 

własny 351 673,00 zł. Rozliczenie  inwestycji zakłada płatność za dokumentację w dwóch 

transzach ( rok 2024 i 2025) oraz 2 płatności za roboty budowlane w 2026 i 2027 roku. 

Zaktualizowano limity dla przedsięwzięć w wyniku zmniejszenia wartości zadań 

remontowych o kwotę 71 029,50 zł  - w związku z rozstrzygnięciem przetargów na realizację 

zadań remontowych oraz podpisaniem z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim aneksów do 

umów o dofinansowanie w/w zadań w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego, 
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realizowanych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadanie pn.: Remont drogi  

dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 4807N ulica Jaćwieska, 4846N ulica Warsztatowa  

i 4831N ulica Partyzantów w Gołdap – zmniejszenie  o 15 800,00 zł Łączne nakłady 

finansowe 494 200,00 zł - w tym limit 2024 r. 494 200,00 zł, zadanie pn.: Remont drogi  

dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 4802N ulica Bagienna w Gołdapi Łączne nakłady 

finansowe 194 770,50 zł - w tym limit 2024 r. 194 770,50 zł, Zaktualizowano limity poprzez 

zmniejszenie wartości zadania pn.: Przebudowa ulicy Lipowej (4816N), 1-go Maja (4820N), 

Jeziorowej (4808N) w Gołdapi o kwotę 106 129,00 zł. Łączne nakłady finansowe 10 687 

889,80 zł - w tym limit 2024 r. 7 265 546,08 zł, Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz  

dodała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu  

i po dokonanych zmianach Powiat Gołdapski spełnia warunek z art.243 ustawy o finansach 

publicznych. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 93 063,00 zł i po zmianach wynosi  

77 934 599,08 zł. Plan wydatków zwiększa się o kwotę 384 543,92 zł i po zmianach wynosi 

81 042 822,03 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 3 108 222,95 zł. Przychody budżetu  

po zmianie wynoszą 4 148 222,95 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 10 głosami, 1 wstrzymujący się oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gołdapskiego na lata 2024–2039. 

 

Ad. 7e 

Zastępca Głównego Księgowego Pani Beata Chełska przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2024. /projekt uchwały Rady 

Powiatu w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Zastępca Głównego Księgowego Pani Beata Chełska poinformowała, że zwiększa  

się plan dochodów budżetu powiatu o kwotę 93 063,00 zł. Dochody budżetu powiatu  

po zmianie wynoszą 77 934 599,08 zł, z tego:  dochody bieżące w wysokości  

49 249 405,00 zł oraz dochody majątkowe w wysokości 28 685 194,08 zł. Skarbnik Powiatu 

Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że zwiększa się plan wydatków budżetu powiatu  

o kwotę 384 543,92 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Wydatki budżetu 
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powiatu po zmianie wynoszą 81 042 822,03 zł, z tego: wydatki bieżące w wysokości  

50 169 872,95 zł oraz wydatki majątkowe w wysokości 30 872 949,08 zł.  

Wydatki inwestycyjne w 2024 roku po zmianach stanowi załącznik Nr 3 do niniejszej 

uchwały. Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy 

strukturalnych i Funduszu Spójności oraz pozostałe środki pochodzące ze źródeł 

zagranicznych nie podlegających zwrotowi zgodnie z załącznikiem nr 4. Dochody i wydatki 

związane z realizacją: zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami, zgodnie z załącznikiem nr 5, zadań 

realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego, zgodnie z załącznikiem nr 6. Deficyt budżetu powiatu w wysokości  

3 108 222,95 zł zostanie pokryty przychodami pochodzącymi ze sprzedaży papierów 

wartościowych (obligacji) w kwocie 1 960 000,00 zł, wolnymi środkami jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek 

z lat ubiegłych w kwocie 389 990,52 zł i przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów  

i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz wynikających z rozliczenia środków 

określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków w wysokości 758 232,43 zł. Przychody budżetu  

w wysokości 4 148 222,95 zł, rozchody w wysokości 1 040 000,00 zł, zgodnie  

z załącznikiem nr 7. Plan dochodów i wydatków ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19, o których mowa w art. 65 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy  

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych innych ustaw. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Członek Komisji Pan Leszek Retel powiedział, że był na spotkaniu z Panią Wiceminister  

w Ełku i padły pytania  dotyczące podwyżek dla nauczycieli. Członek Komisji Pan Leszek 

Retel zapytał ile takich środków zabraknie w powiecie gołdapskim. 
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Zastępca Głównego Księgowego Pani Beata Chełska odpowiedziała, że na chwile obecną nie 

jest w stanie odpowiedzieć na te pytanie natomiast są przeprowadzane analizy w szkołach. 

Zastępca Głównego Księgowego Pani Beata Chełska dodała, że środków na pewno zabraknie 

ale jest tak przy każdych podwyżkach.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 9 głosami, 2 wstrzymujących się oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 

2024. 

 

Ad. 8 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda w imieniu wszystkich obecnych złożyła 

życzenia Panu Józefowi Dominiukowi z okazji imienin.  

 

Ad. 9 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 

Wniosków Komisja nie wypracowała. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Marek Kuskowski podziękował za pracę 

oraz przybycie na posiedzenie i zamknęła LXXI (71) posiedzenie Komisji Stałej Rady 

Powiatu. 

 
Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 13 stron kolejno ponumerowanych. 
            Wiceprzewodnicząca Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                                    Grażyna Senda  
 
 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 19.03.2024 r. 


